

Dele przedstawiciele: 25.11.2021 r.

Protokół z posiedzenia Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa

| | |
|--------------------------|--------------|
| URZĄD MIASTA RYBNIKA (6) | |
| KANCELARIA | |
| WPŁYNĘŁO | |
| 2021-12-10 | |
| nr koresp. | 12021.280018 |
| ilość załączników | 600 |

Spotkanie zostało otwarte o godzinie 16.00. Radni spotkali się w Urzędzie Miasta. Przewodniczący komisji przywitał radnych i gości: Danielę Lampert, Renatę Towścik, Janusza Abrahamowicza, Roberta Cebulę.

Radni zaakceptowali następujący porządek spotkania:

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Rybnika na 2022 rok.
2. Sprawy bieżące.

Ad.1.

Naczelnik Robert Cebula przedstawił budżet Wydziału Promocji. Radny Andrzej Sączek zadał pytanie w sprawie materiałów promocyjnych oraz gadżetów miejskich. Naczelnik Cebula odpowiedział na wątpliwości. Radny Arkadiusz Szweda poprosił o porównanie budżetu z 2021 i 2022 roku oraz o wyjaśnienie tematu dot. karty mieszkańca. Naczelnik Cebula wskazał na różnice pomiędzy pozycjami w budżecie oraz wyjaśnił jak będzie wdrażana karta mieszkańca.

Naczelnik Janusz Abrahamowicz przedstawił budżet Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Ochrony Ludności. Radny Jerzy Lazar wypowiedział się w sprawie sytuacji strażaków i ratowników. Radny Andrzej Sączek zapytał o użytkowanie sprzętu strażackiego. Radny Andrzej Wojacek podziękował za dodatkowe środki na patrole i jednocześnie zapytał o sytuację finansową OSP. Naczelnik odpowiedział na wszystkie pytania.

Zastępca Komendanta Renata Towścik omówiła budżet Straży Miejskiej. Radny Jacek Mularczyk zapytał o sprzęt do mierzenia hałasu. Radny Wojciech Kiljańczyk zapytał o siły skierowane do eko patrolu. Radny Arkadiusz Szweda zapytał o podział zadań wewnątrz jednostki oraz o ilość osób pracujących w terenie. Radny Andrzej Sączek zapytał o obsługę izby wytrzeźwień. Pani Komendant odpowiedziała na wszystkie pytania.

Sekretarz Daniela Lampert przedstawiła następujące wydziały Urzędu Miasta:

Biuro Radców Prawnych. Radni nie zadali żadnych pytań.

Biuro Obsługi Rady. Radny Łukasz Dwornik zapytał o kwoty dot. diet radnych. Sekretarz odpowiedziała na pytanie.

Wydział Kadr, Szkoleń i Płac. Radny Andrzej Wojacek zapytał o podwyżki w urzędzie. Radny Jacek Mularczyk zapytał o stosunek umów na czas nieokreślony do umów na czas określony. Sekretarz odpowiedziała na pytania.

Wydział Organizacyjny. Radny Wojciech Kiljańczyk wypowiedział się w temacie PFRON. Sekretarz odniosła się do wypowiedzi radnego.

Wydział Administracyjny. Radni nie zadali żadnych pytań.

Wydział Informatyki. Radny Wojciech Kiljańczyk zapytał o to, czy była rozważana zmiana sposobu działania wydziału lub delegowanie części pracy na rynek komercyjny. Zapytał również o modernizację RSIP. Radny Andrzej Wojaczek zapytał o obsadę i wynagrodzenia w wydziale. Radny Franciszek Kurpanik wrócił do tematu RSIP. Sekretarz odpowiedziała na wszystkie pytania.

Koniec prezentacji.

Brak wniosków.

Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 5.

Ad.2.

W sprawach bieżących nie poruszono żadnych spraw.

Na tym zakończono posiedzenie.

Two handwritten signatures in blue ink, likely belonging to the council members mentioned in the text.A handwritten signature in blue ink, likely belonging to the secretary mentioned in the text.